
Protokół 
z XL nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

                   odbytej w dniu 30 sierpnia 2006 r. w godz. od 900 do 1100 
                        w sali GOKSiR w Liniewie przy ul. Dworcowej 3. 
 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy               
p. Ludwik Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ                  
w sesji uczestniczy 13 radnych (nieobecni radni: Pan Andrzej Bławat,                        
Pan Andrzej Skórski). 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Radni nie wnieśli uwag. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem porządku 
obrad.  
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 
1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.  Sprawdzenie obecności radnych. 
3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.  Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5.  Interpelacje i wnioski radnych. 
6.  Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2006 r. 
7.  Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie               

w I półroczu 2006 r. 
8.  Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo – wychowawczych                     

do rozpoczęcia roku szkolnego 2006/2007. 
9.  Ocena płatności zobowiązań pienięŜnych po I półroczu 2006 r.   
10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budŜecie gminy. 
11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 



12. Wolne głosy i wnioski.  
13. Ustalenie terminu następnej sesji. 
14. Zakończenie sesji. 
 
Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                          
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 
 
Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 
Ad.4 
Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy Pan Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań               
w okresie międzysesyjnym. 
 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad.5 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Tomasz Filipski – gniazdo bocianie w Wysinie – jest powieszone nad chodnikiem, 
mieszkańcy skarŜą się, Ŝe nie mogą tam przejść. Proszę o zainteresowanie się tym. 

- oznakowanie parkingu – proszę o postawienie znaku, gdzie moŜna postawić 
samochód, oznakować parking. 

- Szczeliny przy krawędzi chodnika – prośba o zabezpieczenie tego. 
- Stypendia – jakie są zasady rozliczania się mieszkańców. 

 
Alfons Troka – kto jest odpowiedzialny za stan kortu przy szkole? 

- proszę o odwodnienie wejścia do stołówki przy szkole w Liniewie. Trzeba to 
wyrównać. 

 
Anna Derra – droga koło PKP w stronę do Stefanowa jest w strasznym stanie, jest 
tam potrzebna równiarka. Jeździ tam buda z dziećmi wiec trzeba zadbać o stan tej 
drogi.  

- byłe PKP w Głodowie jest tam śmietnik, dzikie wysypisko trzeba zadbać                         
o porządek, sprawdzić do kogo naleŜy. 

 



 
Ad.6 
Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2006 r. 
 
Wiesław Szarmach – sprawozdanie zostało szczegółowo omówione                             
na poszczególnych komisjach, radni nie wnoszą uwag ani pytań. 
 
Ludwik Szparkowski – przeczytałem sprawozdanie budŜetu, chciałem się odnieść 
do sprawy umorzeń IV raty podatku. Musimy poszukać innych oszczędności, 
trzeba zaciągnąć pasa i poszukać tych oszczędności w innych działach. 
 
Wójt – uwaga jest bardzo właściwa, musimy oszczędzać.  
 
Mirosław Warczak Wójt Gminy podziękował Pani Danucie Skuza Skarbnikomi 
Gminy za rzetelne przedstawienie analizy wykonanie budŜetu za I półrocze br. 
 
Ad.7 
Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie                          
w I półroczu 2006 r. 
 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań do przedstawionej informacji. 
 
Ad.8 
Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo – wychowawczych                     
do rozpoczęcia roku szkolnego 2006/2007. 
 
Anna Derra – Przewodnicząca Komisji Oświaty – komisja zapoznała się                         
z informacjami przedstawionymi przez Dyrektorów szkół i nie ma Ŝadnych uwag. 
 
Wiesław Szarmach – kto będzie odpowiedzialny za sprawy oświaty? 
 
Wójt – pewne ustalenia nastąpiły, główne sprawy zostały omówione                               
z Dyrektorami Szkół, nie będzie Ŝadnych problemów, mamy pracowników 
oświatowych, nie ma osób nie zastąpionych. 
 
Ludwik Szparkowski – w jakiej klasie zaczynają uczniowie uczyć się języków 
obcych? 
 
Katarzyna Woźniak – uczniowie uczą juŜ się w pierwszej klasie języka obcego. 
 



Ad.9 
Ocena płatności zobowiązań pienięŜnych po I półroczu 2006 r. 
 

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani zapytań do przedstawionej informacji.        
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmian w budŜecie gminy Liniewo. 

Pani Danuta Skuza Skarbnik Gminy omówiła uchwałę w sprawie zmian                       
w budŜecie gminy. 
 
Radni nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
 
Vice przewodniczący Andrzej Hinc odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest                        
za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy? 
 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli  
 Uchwałę Nr XL/226/2006 w sprawie zmian w budŜecie gminy. 
(Uchwała stanowi załącznik). 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 30 minutową przerwę do godziny 10:15. 
 
Po przerwie wznowiono obrady sesji. 
 
Ad.11 
Odpowiedzi na interpelacje radnych: 
 
Wójt – oznakowanie parkingów – oznaczymy ten parking w Wysinie, a przy okazji 
tez inne, 
- kort przy szkole – naleŜy do szkoły, wspólnie z Dyrektorem omówimy ten 

problem, 
- odwodnienie placu – trzeba to sprawdzić. Był tam rozgarnięty tłuczeń, były z 

przodu połoŜone dreny, 
- plac obok kortu – są to wysokie koszty aby go zagospodarować, 
- droga do Stefanowa – rozwaŜmy moŜliwość wyrównania, czekamy na drugą 

transzę z Województwa. Pojedziemy tam i sprawdzimy tą drogę. 
 



Wójt zaprosił Dyrektorów szkół na spotkanie, które odbędzie się po sesji. 
 
Piotr Piwowarczyk – asfalt przy chodnikach – nie mieliśmy tego robić ani to wyleją 
ale jeszcze nie wiadomo kiedy, będzie to zrobione. 
- dzikie wysypisko w Głodowie – pojedziemy tam i to sprawdzimy. 
 
Stanisław Narloch – gniazdo bocianie w Wysinie – kiedyś wpłynęła prośba                      
o załoŜenie tego gniazda w tym miejscu. MoŜemy to przenieść ale trzeba                       
to sprawdzić i dokładnie rozwaŜyć to z radnymi. 
 
Ad.12 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Czesława Tusk – handel obwoźny – handel obwoźny – prośba do Wójta                          
o wyznaczenie miejsc handlu obwoźnego. Trzeba teŜ sprawdzić czy samochód jest 
przystosowany do sprzedaŜy artykułów.  
 
Radca prawny – Wójt nie moŜe zakazać handlu, my nie mamy prawa odmówić 
rejestracji, no chyba Ŝe jest koncesjonowany, to zaleŜy czy się opłaca czy nie.               
Nie Gmina jest jednostką kontrolującą tylko inspekcja sanitarna. 
 
Czesława Tusk – dlaczego w piśmie do Policji Wójt napisał, Ŝe handlować mogą 
gdzie chcą. Pan Wójt musi wyznaczyć miejsca. 
 
Radca prawny – my nie kontrolujemy takich samochodów i nie będziemy 
zakazywać handlowania jedynie moŜemy wyznaczyć miejsca. 
 
 
Ad.13 
Sesja planowana na październik 2006 r. 
 
Ad.14 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesje zakończono o godz. 11:00. 
 
 
  Protokołowała  
 
Anna Turzyńska 


